
Zápis z jednání redakční rady Soběslavské hlásky 
 

20. 11. 2019 
 

Městský úřad Soběslav 

 
Přítomni redakční rada (RR): L. Michalčíková, M. Pimperová, D. Kozel, I. Šimková   

Přítomni MÚ: M. Nováková, 

Omluveni (RR):   

Přizváni: 
Program:  

1. Hodnocení Soběslavské hlásky č. 11/2019 

2. Projednání obsahu Soběslavské hlásky č. 12/2019 

3. Různé 

Add 1/ 

- Hodnocení listopadového čísla Soběslavské hlásky (dále jen Hlásky) bylo kladné.  
 

Add 2/ 

- Redaktor požádal o projednání formy uveřejnění sdělení zaslaného členem komise IT a zastupitelem Bc. 

Milošem Bučinským s názvem „Po dlouhé pauze – 2. jednání IT komise“, který byl do redakce Hlásky 
zaslán jako report z komise podepsaný členy komise Janem Černým a Milošem Bučinským a na 

webových stránkách Piráti pro Soběslav zveřejněn s uvedením Jana Černého jakožto autora článku. 

Redakce s ohledem na rozporování objektivity sdělení předsedou komise a dalším jejím členem 
požádala M. Bučinského o zaslání sdělení prostřednictvím předsedy za celou komisi. M. Bučinský 
následně požádal o uveřejnění téhož sdělení prostřednictvím zákona č. 46/2000 Sb. (tiskový zákon) a 
vynutil si uveřejnění sdělení jakožto názoru zastupitele. Tiskový zákon zaručuje zastupitelům právo na 
přiměřený prostor pro uveřejnění sdělení, které vyjadřuje názory členů zastupitelstva. S přihlédnutím 
k faktům popsaným výše je tedy právo na uveřejnění zmíněného sdělení jako sdělení zastupitele sporné 

a není ani zřejmé o čí sdělení (a názory) se jedná.  

 

RR s ohledem na žádost M. Bučinského o uveřejnění sdělení s odvoláním na tiskový zákon v tomto 

případě doporučuje uveřejnit sdělení jako sdělení zastupitele. Zároveň se však shoduje na tom, že 
sdělení zaslané do novin bude do budoucna považováno za sdělení zastupitele v případě, že bude 
podepsáno výhradně jménem tohoto zastupitele a takto bude od samého počátku zasláno do redakce.      

 
- RR dále projednala uveřejnění sdělení zastupitele M. Kákony s názvem „Graffiti v Soběslavi“. RR 

doporučuje uveřejnění sdělení v prosincovém čísle Hlásky. 

 
- RR projednala uveřejnění sdělení „Hříšníci na kolech“ zaslané do redakce zkušebním komisařem 

Ivanem Bartošem. RR doporučuje uveřejnění sdělení v tomto či následujících číslech Hlásky. 
 

- RR projednala uveřejnění sdělení zastupitele Jiřího Klímy s názvem „Pohled nového zastupitele“. RR 
doporučuje uveřejnění sdělení v prosincovém čísle Hlásky.  
 

- RR projednala uveřejnění sdělení zastupitele M. Turka ohledně komise IT, reagující na sdělení M. 
Bučinského. RR doporučuje uveřejnění sdělení v prosincovém čísle Hlásky.   
 

- RR projednala uveřejnění sdělení Františka Kotlaby s názvem Choroš rozkládající kříž na Svákově. RR 
doporučuje uveřejnění sdělení v tomto či následujících číslech Hlásky.  



 
- Redakční rada (dále jen RR) byla informována o obsahu Hlásky č. 12, ve kterém bude věnován prostor 

problematice lidí bez domova v Soběslavi, výročí OLH Spartak a adventním a vánočním pozvánkám na 

prosincové akce. Do prosincového čísla Hlásky bylo dále zasláno více jak osm stran inzerce. 
Z kapacitních důvodů bude proto redakce při sázení inzerce dávat přednost inzerentům ze Soběslavi 

popř. blízkého okolí. Zaplněno inzercí bude max. osm stran.  
 

 
Add 3/ 

- Redaktor ukázal členům RR nově zrekonstruované prostory budovy č. 1, ve kterých se bude nově 
nacházet redakce Hlásky a do kterých se v budoucnu přesunou i jednání RR.  

 

 

Termín příštího jednání RR: 18. 12. 2019 

 

Zapsala: Michaela Nováková, MěÚ Soběslav, 21. 11. 2019 


